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Title: (EN) DEVICE FOR AMPLIFICATION OF A RECEIVING ANTENNA SIGNAL 

(FR) DISPOSITIF D'AMPLIFICATION DU SIGNAL D'UNE ANTENNE DE RECEPTION 

Abstract:  
(EN) The invention relates to a device (3) for the amplification of a 
signal (S1) from an antenna (2) for receiving waves in a first 
frequency band, particularly of the radio frequency type. The 
inventive device comprises signal amplification means (6, 8) and 
means (7) for converting the signal from a first frequency band to 
a second lower frequency band. The device also comprises 
means (10) for controlling the amplification means, taking a signal 
derived from the output signal (S2) of the amplification device (3) 
as an input signal (S4). 

(FR) Dispositif d'amplification (3) du signal (S1) d'une antenne (2) 
de réception d'ondes dans une première bande de fréquence, en 
particulier de type radiofréquence, comportant des moyens d'amplification du signal (6, 8) et des moyens de 
conversion (7) du signal d'une première bande de fréquence vers une seconde bande de fréquence 
inférieure. Le dispositif comporte de plus des moyens de contrôle (10) des moyens d'amplification prenant 
comme signal d'entrée (S4) un signal dérivé du signal de sortie (S2) du dispositif d'amplification (3). 
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